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n ASAT Etüt ve Plan Dairesi Başkanı Levent 
Hansu ise izotop hidrolojisi gibi yöntemlerle 
su kaynaklarını yakından izlediklerini belirti. 

Kuraklık nedeniyle son üç 
ayda kentin su kaynakları 
haritasının ciddi şekilde 
değiştiğine dikkat çeken 
Hansu, artan sıcaklıkların 
ve azalan yağışın enerji 
maliyetlerini de yükseltti-
ğini vurguladı. Hansu, her 
ilçede farklı su sorunlarıyla 
karşılaşıldığını da sözlerine 
ekledi. n 4’TE 

                                        KAYNAKLAR TEHDİT ALTINDA 

n ANTALYA Kent Konseyi’nin düzenle-
diği Kentsel Su Yönetimi ve Sürdürülebi-

lirlik Çalıştayı’nda  kuraklık konusu ma-
saya yatırıldı. Konsey Başkanı 
Semanur Kurt, “Kentleşme 
hızla artarken, su kaynakla-
rımız aynı oranda artmıyor. 
Aksine, iklim değişikliği, 
kirlenme ve plansız tüketim-
le birlikte su kaynaklarımız 
tehdit altında. Su kaynakla-
rın sürdürülebilirliği, ancak 
bilinçli, planlı ve adil yöne-

timle mümkün.” dedi.

SON 3 AY ÇOK KURAK GEÇTİ  

Çevre Mühendisleri Odası Antalya Şubesi’nden 
Hakkı Dikmen, Antalya’da yağmur suyu topla-
ma altyapısının yetersiz olduğunu belirterek 
suyun geri kazanımı için yeni binalarda zorunlu 
uygulamaların hayata geçirilmesini önerdi. 

GERİ DÖNÜŞÜM 
ZORUNLU OLSUN

Levent Hansu

n ÖĞRETIM Görevlisi Işık 
Tuncel’in programına konuk olan 

ATSO Başkanı Yusuf Hacısüley-
man, tarihi binalarda faaliyet gök-
teren otellerin yangına dayanıklı 
kapı konusunda yaşadığı ikilemi 
anlattı. Hacısüleyman, “Kültür 
Varlıklarını Koruma Kurulu, ‘Ka-
pıya dokunamazsın’ diyor. İtfaiye 
ise  ‘Değiştirmezsen risk var’ 
diyor. İki arada bir derede kaldık”  
dedi. n HABERI 5’TE 

n ANTALYA Emniyet Müdürlüğü'nde uzman 
atış eğitmeni olan komiser Nisa Aydın (47), 
polislik mesleğini binlerce meslektaşına 
eğitim vererek sürdürüyor. 25 yıldır hedefi 
12'den vurduğunu söyleyen Nisa Aydın, mes-
lektaşları için bir idol haline geldi. n 8'DE

12’DEN 
VURUYOR

KAPI ÇELİŞKİSİ
K U R U L  K O R U Y U N ,  I T FA I Y E  D E Ğ I Ş T I R I N  D I Y O R

n CHP Muratpaşa Gençlik Kolları, 
53 yıl önce 6 Mayıs’ta idam edilen 
Deniz Gezmiş, Yusuf Aslan ve Hüse-
yin İnan anısına, Üç Fidan Parkı’nda 
anma töreni düzenledi. Düzenlenen 
anma programına CHP’li çok sayıda 
isim katıldı. n HABERI 5’TE 

CHP GENÇLİĞİ
3 FİDANI ANDI

n ANTALYA OSB Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasanali Gönen, 
“Sera Gazı Emisyon Raporu-
muzda beyan ettiğimiz sera gazı 
emisyon düşüş oranı, Antalya 
OSB olarak çevreye verdiğimiz 
değerin ve bu konuda yürüttüğü-
müz stratejik çalışmaların somut 
bir çıktısıdır” dedi. n 2’DE  

ÇEVRECİ OSB

TSE TARAFINDAN 
DOĞRULANDI

Antalya OSB 
Bölge Müdür-

lüğü’nün 2024 
yılında sera gazı 
salımında yüzde 
50’yi aşan azal-
ma gerçekleşti. 

                    STRATEJİK BİR BAŞARI

n AKSU Belediyesi Mayıs 
Ayı Olağan Meclis Toplantısı, 
Yeşilkaraman Mahallesi 116 
ada 23 parseli kapsayan alanın 
“İçkili Yer Bölgesi” olarak ilan 
edilmesi tartışmalara neden 
oldu. n 5’TE 

RUHSAT 
GERGİNLİĞİ

n ANTALYA’DA 
fahri müfettişlerin-
den sürekli trafik 
cezası yiyen sürücü-
lere iyi haber geldi. 
Emniyetten yapılan 
açıklamaya göre 
müfettişlerin yasak 
park cezası yetkileri 
ellerinden alındığı 
doğrulandı. n 3’TE 

YETKİLERİ ALINDI

n ANTALYA merkezli 3 ilde yapılan 
kaçakçılık operasyonunda 13 otel, 1 
fabrika ve çok sayıda iş yerinde 2 mil-
yon 81 bin sahte alkol ve 272 bin şişe 
sahte alkollü içki ele geçirildi. n 4’TE    
  
 

Dev operasyon

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
tarafından düzenlenen FoodFest Antal-
ya Uluslararası Gastronomi Festivali, 
9-11 Mayıs tarihleri arasında Karaali-
oğlu Parkı’nda yapılacak. n 2’DE 

IV. FOODFEST 
BAŞLIYOR...

n MURATPAŞA Belediyesi’nin 
8-10 Mayıs tarihlerinde düzenle-
yeceği Antalya Çiçek Desenleri 
Günleri Sicilya’nın çiçek festivaliyle 
ünlü kenti Noto ile iş birliği içinde 
gerçekleştirilecek.  8’DE 

MURATPAŞA’DA 
DESEN GÜNLERİ

AKREPLERE
PFDK ŞOKU

n KEPEZ Belediye-
si’nin 19 Mayıs Ata-
türk’ü Anma, Gençlik 

ve Spor Bayramı 
programında Türk 

rap müziğinin sevilen 
isimlerinden Gaza-

pizm, 18 Mayıs akşamı 
sahne alacak. n 8’DE 

 

19 Mayıs 
sürprizi

Hakkı Dikmen

Antalya’da günden güne artan nüfus ve 
kuraklık su kaynaklarını tehdit etmeye 
başladı. Kent Konseyi toplantısında kurak-
lık konusu masaya yatırıldı. ASAT Etüt ve 
Plan Dairesi Başkanı Levent Hansu, kurak-
lık nedeniyle son üç ayda kentin su harita-
sının ciddi şekilde değiştiğini dile getirdi.
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HABER

Yerli üreticiyi ve tarımı des-
teklemek, doğal ve sağlıklı 
beslenme alışkanlıklarını 
teşvik etmek, Antalya’da 

yetişen tarımsal ürünlerinin gastronomi-
deki yerini tanıtmak amacıyla “Akdeniz 
Mutfağı” temasıyla Karaalioğlu Par-
kı’nda bu yıl dördüncüsü düzenlenecek 

olan FoodFest Antalya Uluslararası 
Gastronomi Festivali, kapılarını açmaya 
hazırlanıyor. Bu yıl 9-11 Mayıs tarihleri 
arasında gerçekleşecek festivalde üç gün 
boyunca atölyeler, tadım etkinlikleri, 
yarışmalar, panel, söyleşi ve konserlerle 
dolu dolu bir lezzet buluşması gerçekle-
şecek. Festivalde bu yıl genç şef aday-

ları, gastronomi bölümü öğrencileri ve 
akademisyenlerle bilgi ve yaratıcılığın 
buluşmasına tanıklık ederken, Antalya 
lokal ürünleri, sokak lezzetleri, sergiler, 
gastronomi yarışmaları, yöresel ürünler 
stantları ve konserler olacak. Festival 
kapsamında Ceylan Ertem ve Simge de 
Antalyalı hayranlarıyla buluşacak. Otel 

şeflerinin yarışacağı, yerel şef yarışması 
ve üniversiteli şefler gastronomiye dair 
hünerlerini sergileyecek. 

PANEL, SÖYLEŞİ VE ATÖLYELER OLACAK
4. FoodFest Antalya Uluslararası Gastro-
nomi Festivali’nin açılışı, 9 Mayıs Cuma 
günü saat 17.00’deAntalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek, An-
talya protokolü ve sektör temsilcilerinin 
katılımıyla gerçekleşecek. 
Açılışın hemen ardından ise sektör 
profesyonellerinin katılımıyla,“Akdeniz 
Şehirlerinde Gastronomi Turizminin Ge-
lişimi & Deneyim Odaklı Rotalar” konu-
lu panel gerçekleşecek. Etkinlik sahne-
sinde dünyaca ünlü şefler “Akdeniz”in 
Kalbinden Dünya Sofralarına Uzanan 
Ürünler” konulu söyleşi ve workshoplar 
düzenleyecek. Festivalin ilk günü saat 
21.00’de Ceylan Ertem Konseri ile son 
bulacak. 

DÜNYACA ÜNLÜ ŞEFLER FESTİVALDE
Festivalin ikinci günü de dolu dolu bir 
içerikle ziyaretçilerini karşılayacak. 10 
Mayıs Cumartesi günü saat 13.00’ten 
itibaren gastronominin her yönüyle ele 
alınacağı paneller düzenlenecek. Miche-
lin yıldızlı şefleri, gurmeleri, gastronomi 
ve turizm yazarlarını, sektörün farklı 
alanlarındaki profesyonelleri ağırlayacak 
festivalin ikinci günü birbirinden renkli 
ve konukların konuşmacı olarak yer 
alacağı workshoplar düzenlenecek. Şef 

Ömür Akkor, Şef Arda Türkmen, Mas-
terChef Mehmet Yalçınkaya, MasterChef 
Somer Sivrioğlu etkinlik sahnesinde 
düzenlenecek workshoplarda lezzete ve 
mutfağa dair önemli bilgiler verecek. 

ANTALYA’NIN YÖRESEL ÜRÜNLERİ 
ÖN PLANDA
Lezzetin ve kültürün izinde bu yıl dör-
düncü kez düzenlenecek 4. FoodFestAn-
talya Uluslararası Gastronomi Festiva-
li’nde Antalya’nın narenciye, susam gibi 
özel ürünleri ön planda olacak. 

Festivalin üçüncü ve son günü olan 11 
Mayıs Pazar günü ise workshop ağırlıklı 
bir program ziyaretçilere sunulacak.  
Şef Rafet İnce ile Topraktan Masaya, 
Atıksız Mutfak Şefi Özge Şahin’in 
konuşmacı olduğu Baharın Tenceresi: 
Bakla & Kuskusla Yeşeren Lezzetler, 
Elif Korkmazel’den Antalya’nın Gele-
neksel Mutfağında Yapılan Kömbe Tarifi, 
Türev Uludağ’ın Akdeniz’in Dengesinde: 
Susamlı Aslan & Turunç, beslenme Uz-
manı Dilara Koçak’ın konuşmacı olduğu 
İyi Yaşamın Lezzetli Hali: Antalya’nın 
Doğal Ürünleri ile Sağlıklı Mutfak, Şef 
Asuman Kerkez ile Turuçlu Vişne Sosu 
Eşliğinde Pazılı Balık Dolması başlık-
lı workshopların yanı sıra Bir Çiftçi 
Annenin Başarı Hikayesi’nin anlatılacağı 
ve Ümmiye Koçak’ın konuşmacı olduğu 
birbirinden renkli workshoplar festivale 
renk katacak.  n BÜLTEN/ABB

FOODFEST ANTALYA
YARIN BAŞLAYACAK
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in Antalya’nın lezzetlerini dünyaya tanıtmak amacıyla 4 yıl önce başlat-
tığı FoodFest Antalya Uluslararası Gastronomi Festivali, 9-11 Mayıs tarihleri arasında Karaalioğlu Parkı’nda kapılarını açıyor. 

Antalya Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetimi, sürdürülebilirlik ve 
çevresel sorumluluk alanındaki 
kararlı duruşunu bir kez daha 
belgeledi. Antalya OSB Bölge 
Müdürlüğü tarafından gönüllülük 
esasıyla hazırlanan ve çevresel 
performans göstergelerini içeren 
2024 Yılı Sera Gazı Emisyon Ra-
poru, Türk Standartları Enstitüsü 
(TSE) tarafından doğrulanarak 
resmi belgeye bağlandı.

ÜST ÜSTE 3 YIL 
Üç yıl üst üste doğrulama alan 
Antalya OSB Bölge Müdürlüğü, 
bu yönüyle Türkiye’de çevresel 
şeffaflık ve kurumsal sürdürüle-
bilirlik açısından öncü OSB’ler 
arasında yer aldı. Denetimler, 17-
18 Nisan 2025 tarihlerinde TSE 
Muayene ve Gözetim Merkezi 
Başkanlığı tarafından gerçek-
leştirilirken, Sera Gazı Emisyon 
Beyanı 22 Nisan 2025 tarihinde 
resmi olarak doğrulandı.

EMİSYONLARDA DİKKAT ÇEKEN 
DÜŞÜŞLER
Antalya OSB Bölge Müdürlü-
ğü’nün 2024 yılı Sera Gazı Emis-

yon Raporu’nda dikkat çeken en 
önemli başlıklardan biri, önceki 
yıla kıyasla birçok alanda sağla-
nan sera gazı emisyon düşüşleri 
oldu. En belirgin iyileşme, ürün 
imalatı kaynaklı emisyonlarda ya-
şandı. Bu kategoride yer alan sera 
gazı emisyonlarında 2023 yılına 
oranla yüzde 64 oranında azalma 
gerçekleşti. 

ARAÇ YAKIT EMİSYONLARI DA 
DÜŞTÜ
Araç yakıtlarından kaynaklı emis-
yonlarda da azalma dikkat çekti. 
Bu kategoride yer alan sera gazı 
emisyonlarında yüzde 20,20 ora-
nında azalma oldu. Bu gelişme, 
Antalya OSB Bölge Müdürlüğü 
bünyesinde sürdürülen yakıt opti-
mizasyonu ve araç kullanımında 
verimlilik artırıcı uygulamaların 
etkili olduğunu ortaya koydu. İş 
seyahatlerinden ve konaklamalar-
dan kaynaklı emisyonlar ise 2023 
yılına göre ciddi bir iyileşme gös-
terdi. 2024 yılında bu kategoride 
yer alan sera gazı emisyonlarında 
yüzde 84,65 oranında azalma 
sağlandı. 

Bu düşüş, dijital toplantıların 
yaygınlaşması ve çevre dostu 
ulaşım tercihlerinin artmasıyla 
ilişkilendiriliyor. Benzer şekilde, 
personel servis taşımacılığından 
kaynaklı emisyonlarda küçük de 
olsa bir iyileşme kaydedildi ve 
yüzde 1,72 oranında emisyon 
azalımı sağlandı.  

BELGELİ ÇEVRECİ OSB
Antalya OSB Bölge Müdürlüğü, 
TS EN ISO 14064-1:2019 stan-
dardına uygun olarak hazırlanan 
bu raporun yanı sıra, daha önce 
TS EN ISO 50001 Enerji Yöne-

tim Sistemi, TS EN ISO 14001 
Çevre Yönetim Sistemi, TS ISO 
46001 Su Verimliliği Yönetim 
Sistemi ve TSE Gümüş Seviye 
Yeşil OSB belgelerini de alarak 
çevre dostu yapısını pekiştirdi. 
Antalya OSB Yönetimi bu bel-
gelere sahip olarak ve sera gazı 
emisyon oranlarında toplamda 
yüzde 50.33 oranında bir azalma 
sağlayarak yalnızca yasal uyumu 
değil, aynı zamanda çevresel 
liderlik vizyonunu da ortaya 
koymuş oldu. 

BAŞKAN GÖNEN: “HEDEF 
DEĞİL, SORUMLULUK”
Sürdürülebilirlik vizyonunu 
bir adım daha ileriye taşıyan 
Antalya OSB Yönetim Kuru-
lu Başkanı Hasanali Gönen, 
yapılan çalışmalarla ilgili olarak 
şu ifadeleri kullandı;  “Bu yıl 
üçüncü kez hazırladığımız Sera 
Gazı Emisyon Raporumuzda 
beyan ettiğimiz sera gazı emisyon 
düşüş oranı, Antalya OSB olarak 
çevreye verdiğimiz değerin ve bu 
konuda yürüttüğümüz stratejik 
çalışmaların somut bir çıktısıdır. 
Her alanda olduğu gibi çevresel 

sürdürülebilirlikte de örnek OSB 
olma misyonumuzu sürdürü-
yoruz. Karbon salımındaki bu 
önemli düşüş, ekiplerimizin 
özverili çalışmaları, sanayicileri-
mizin katkısı ve teknolojiyi doğru 
kullanan altyapımız sayesinde 
mümkün oldu. Hedefimiz, gele-
cek nesillere daha yaşanabilir bir 
dünya bırakmak.”

GELECEĞE YÖNELİK STRATEJİK 
ADIMLAR
Antalya OSB Bölge Müdürlü-
ğü’nün, 2025 ve sonrasında da 
sürdürülebilirliği merkeze alan 
stratejilerine devam edeceğini 
belirten Gönen, emisyon izleme 
sistemlerinin güçlendirilmesi, 
yenilenebilir enerji kullanımının 
artırılması ve atık yönetimi gibi 
alanlarda yeni projeler hayata 
geçirileceğini söyledi.  

Gönen; “Antalya OSB, çevre-
ye duyarlı üretim, enerji verim-
liliği, su yönetimi ve toplumsal 
sorumluluk alanlarındaki çalışma-
larıyla Yeşil OSB uyum kriterle-
rini sağlamada örnek bir yapıya 
sahiptir” dedi. 
n BÜLTEN/OSB 

TSE TARAFINDAN DOĞRULANDI

Sera gazı salınımı
yüzde 50 azaltıldı
Antalya OSB Bölge Müdürlüğü’nün 2024 yılında sera gazı salımında yüzde 50’yi aşan 
azalma gerçekleşti. Antalya OSB Yönetim Kurulu Başkanı Hasanali Gönen; Antalya OSB’nin 
sürdürülebilirliği esas alan, çevreye duyarlı stratejilerine devam edeceğini belirtti.

Kepez Belediyesi, olası 
afetlere karşı hazırlıklı bir 
toplum oluşturmak amacıy-
la ilçenin 68 mahallesinde 
“Temel Afet Farkındalık 
Eğitimleri” başlattı.Olası 
afetlere karşı dirençli bir 
toplum oluşturmayı hedef-
leyen Kepez Belediyesi, 
mahalle mahalle “Temel 
Afet Farkındalık Eğitimle-
ri” veriyor. Eğitimlerin ilk 
durağı, Duraliler Mahallesi 
oldu. Mesude İnan Anao-
kulu’nun salonunda gerçek-
leştirilen eğitime mahalle 
sakinleri yoğun ilgi gösterdi. 
Kepez Belediyesi Afet İşleri 
Müdürü Hatice Yıldırım ve 
eğitimcilerin sunumuyla 
gerçekleştirilen bilgilendir-
mede, afetlerin ne zaman ve 
nerede olacağının öngörüle-
mediği vurgulanarak, hem 
doğal afetlere hem de insan 
kaynaklı afetlere karşı ha-
zırlıklı olmanın hayati önem 
taşıdığı anlatıldı. 
Mahalle sakinlerine afet 
öncesi, sırası ve sonrasında 
yapılması gereken doğru 
davranışlar detaylı şekilde 
aktarıldı. Afet sırasında 

tehlikeli olabilecek alanlar, 
evlerde alınabilecek basit 
ama etkili önlemler, afet 
risklerini azaltma yöntem-
leri, tahliye ve toplanma 
alanlarının bilinmesi gibi ko-
nular eğitimin ana başlıkları 
arasında yer aldı. 

DİRENÇLİ BİR İLÇE OLACAK 
Ayrıca acil durum çantası 
hazırlığı, temel ilk yardım 
bilgileri ve afet anında 
ihtiyaç duyulacak malzeme-
ler hakkında bilgilendirme 
yapıldı. Duraliler Mahalle 
Muhtarı Erol Bakırcı, bu 
eğitimin ilk durağının ma-
halleleri olmasından büyük 
memnuniyet duyduklarını 
belirterek, Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz’e 
teşekkür etti.Kepez Bele-
diyesi Afet İşleri Müdür-
lüğü tarafından yürütülen 
bu çalışma ile bireylerden 
başlayarak toplum genelinde 
afet bilincinin artırılması 
ve Kepez’in afetlere karşı 
daha dirençli bir ilçe haline 
getirilmesi hedefleniyor.
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ
 

Kepez’de farkındalık
seferberliği başladı
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Antalya İl Emniyet Müdürü 
İlker Arslan, Antalya Gaze-
teciler Cemiyeti tarafından 
düzenlenen “Basın Sohbetle-

ri” programında sorulara cevap verildi. 
Toplantıda kentte son günlerde artan 
trafik cezaları ve bir türlü önüne geçi-
lemeyen yasak parklanmalar Arslan’a 
sorulan sorular arasına yer aldı. 

ÇOK ŞİKAYET ALIYORUZ
Antalya İl Emniyet Müdürü İlker 
Arslan, yasak parklanmalara müsama-
ha göstermediklerini ifade ederken, 

esnafta da yazılan cezalar karşısında 
çok şikâyet aldıklarını söyledi. Esnaf ve 
sürücüler arasında orta yolu bulmaya 
çalıştıklarını ifade eden Arslan, dene-
timlerin aralıksız süreceğini sözlerine 
ekledi. 

KARAR DOĞRULANDI
Son gelişmelerin ardından Emniyet 
Genel Müdürlüğü, Fahri Trafik Müfet-

tişlerinin park cezalarına dair yetkisini 
yeniden düzenlemişti. Fahri Trafik 
Müfettişleri artık hatalı park için ceza 
düzenleyemeyecek. Antalya Emniyet 
Müdürlüğü yetkilileri kararı doğrulaya-
rak kentte fahri müfettişlerin bu yönde 
ceza kesemeyeceğini duyurdu. 

YETKİLERİ ELLERİNDEN ALINDI
Gündemin bir başka önemli konusu ise 

fahri müfettişlerin cezai işlemleri oldu. 
Emniyet müdürlüğü yetkilileri gelen 
şikayetlerin ardından ülke genelinde 
olduğu gibi Antalya’da müfettişlerin 
hatalı park için ceza düzenleyeme yetki-
lerinin elinden alındığını duyurdu. An-
cak engelliler için ayrılan park yerlerine 
yapılan hatalı parklar için müfettişler 
ceza düzenlemeye devam edecek. 
n ERTUĞRUL GÜN

FAHRİ MÜFETTİŞLER
CEZA YAZAMAYACAK
Antalya’da fahri müfettişlerinden sürekli trafik cezası yiyen sürücülere iyi haber geldi. Emniyetten 
yapılan açıklamaya göre müfettişlerin yasak park cezası yetkileri ellerinden alındığı doğrulandı. 

TÜKONFED Siber Güvenlik Komis-
yonu Üyesi ve özel bir firmada siber 
güvenlik yöneticisi olan Yemliha İpek, 
şirketi adına marka tescil başvurusunda 
bulundu. Bu başvurudan 2 hafta sonra 
Yemliha İpek, telefonla arandı. Kendisi-
ni marka tescil işlemlerini yürüten vekil 
firmanın muhasebe personeli olarak 

tanıtan kişi, marka tescil işlemlerini 
yürüttüklerini belirterek, İpek’ten 8 bin 
700 lira marka tescil ücreti istedi. Do-
landırılmak istendiğini fark eden İpek, 
kendisine yazan dolandırıcının telefon 
numarası ve gönderdiği banka hesap 
bilgileriyle CİMER üzerinden şikayetçi 
oldu.Marka tescil başvurusunda bu-
lunduktan iki hafta sonra dolandırıcılar 
tarafından arandığını belirten Yemliha 
İpek, “Markamızın 2 ay boyunca Türk 
Patent ve Marka Kurumu’nun internet 
sitesinde yayımlanacağı ve sürecin 
ardından tescil edileceği bildirildi. Te-
lefonda konuşan kişi, kendisini marka 
tescil işlemlerini yürüten vekil firmanın 
muhasebe personeli olarak tanıttı. Önce 
süreci detaylı şekilde anlatarak güven 
vermeye çalıştı. Ardından markamızın 
onaylandığını ve işlem için ödeme 
yapılması gerektiğini söyledi. Bugün 
ödeme yapılırsa 8 bin 700, 14 gün için-
de yapılırsa bu tutarın 12 bin 500 liraya 
çıkacağı uyarısında bulundu” dedi.

IBAN’I ARAŞTIRINCA GERÇEĞİ 
ÖĞRENDİ
Görüşmenin ardından WhatsApp 
üzerinden konuşmanın devam ettiği-
ni belirten İpek, “Banka bilgilerinin 
olduğu bir IBAN ve hesap numara-

sı gönderdiler. Gönderilen IBAN’ı 
araştırdığımda, Erzurum’da bir banka 
şubesine ait bireysel bir hesap olduğu-
nu fark ettim. Telefonda konuşan kişi, 
ödemeyi devletle ilgili bir işlem gibi 
göstermeye çalıştı. Durumdan şüphele-
nince marka vekilliğini yürüten firmayı 
aradım. Firma yetkilileri, son dönemde 
benzer dolandırıcılık vakalarının arttı-
ğını ve kendi adlarına aramalar yapıla-
rak müşterilerden para talep edildiğini 
doğruladı. Bu tür aramaların ciddiye 
alınmaması gerektiğini, bazı kişilerin 

para gönderdiğini söyledi” dedi.

TÜKONFED’DEN UYARI
Bu tarz dolandırıcılık girişimleri hak-
kında uyarılarda bulunan TÜKONFED 
Siber Güvenlik Komisyonu Başkanı 
Muharrem Baki, “Dolandırıcılar, ka-
muya açık marka bültenlerini tarayarak 
firma bilgilerine ulaşıyor. Arayan kişi 
kendisini ya marka vekiliniz ya da 
kurum çalışanı gibi tanıtıyor. Markanın 
tescil olduğu ancak ödeme yapılmazsa 
işlemin tamamlanamayacağı şeklinde 
sahte bilgiler veriyorlar. Sonrasında 
kişisel bir IBAN numarası gönderilerek 
ödeme isteniyor” dedi.

ÖDEME TALEBİNE HEMEN İNANMAYIN
Böyle bir durumla karşı karşıya ka-
lındığında neler yapılması gerektiğini 
anlatan Baki, “Size gelen hiçbir ödeme 
talebine hemen inanmayın. Talepleri 
Türk Patent ve Marka Kurumu’nun 
resmi kaynaklarından mutlaka doğrula-
yın. Gönderilen IBAN bireysel hesapsa 
bu büyük ihtimalle bir dolandırıcılık 
girişimidir. Şirket e-posta sistemlerin-
de ‘IBAN’ ve ‘ödeme’ gibi kelimelere 
filtre koyun. Şüpheli durumları savcılık, 
emniyetin teknoloji büroları veya diğer 
yetkili makamlara bildirin” diye konuş-
tu.  n DHA 

TESCİL DOLANDIRICILIĞI
TÜKETİCİ Konfederasyonu (TÜKONFED) Siber Güvenlik Komisyonu Üyesi Yemliha İpek’i telefonla arayıp, detaylar ve-
rerek güven verici konuşma yapan dolandırıcı, başvuruda bulunduğu marka tescilinin onaylandığını belirtip, süre-
cin tamamlanması için 8 bin 700 lira talep etti. Dolandırılmak istendiğini anlayan İpek, CİMER’e şikayette bulundu.

Antalya’da bir otoparkın 
içinde yer alan gecekondu alev 
alev yandı, itfaiye ekiple-
rinin 1 saatlik müdahalesi 
ile söndürüldü. Yangın, saat 
23.00’te Muratpaşa Varlık 
Mahallesi 179 Sokak üzerinde 
yer alan bir otoparkın içindeki 
boş gecekonduda çıktı. Henüz 
bilinmeyen bir nedenle çıkan 
yangında kısa bir süre sonra 
ise bir patlama oldu. Bir anda 
alevler gecekonduyu sararken, 
sokağa dökülen mahalleli de 
112 Acil Çağrı Merkezinden 
yardım talep etti. Belirtilen 
adrese gelen itfaiye ekipleri 
yangına müdahaleye başladı. 

Gecekonduya yakın noktada 
karavan, otomobil ve apart-
manların olması yürekleri ağza 
getirirken, alevler 1 saatlik 
çalışma sonucu kontrol altına 
alınabildi.

PATLAMA SESİ DUYDUK 
Otopark görevlisi Sezai Berk, 
yangını büyük bir patlama ile 
duyduklarını belirterek, “Evde 
oturuyordum, bir anda patlama 
sesi duyduk. Dışarı çıktığım-
da gecekondu yanıyordu. O 
sırada burada motosiklet ile iki 
kişi kaçıyordu. Madde bağım-
lıları bazen gelip kalıyorlardı” 
diye konuştu.İtfaiye ekipleri 

yangının çıkış nedeniyle ilgili 
çalışma başlatırken, polis ekip-
leri de inceleme başlattı.

KEDİ ALARMI 
Söndürme çalışmaları esna-
sında ise bir kadın gecekondu 
içinde ve etrafında anne kedi 
ve 4 yavrusunun bulunduğunu 
belirterek gözyaşı döktü. 
İtfaiye ekiplerine ricada bu-
lunan kadın, tedirgin gözlerle 
arama çalışmalarını da takip 
etti. Mahalle sakini kadın, 
arama çalışmasını tamamlayan 
itfaiye erinin kedilerin olma-
dığını söylemesiyle sakinleşti. 
n İHA 

Gecekondu kül oldu

MUĞLA’nın Seydikemer ilçesinde 
arkadaşlarıyla birlikte elektrikle balık 
avlamaya çalışan Recep Enes Çağlar (24), 
akıma kapılarak hayatını kaybetti.Olay, 
saat 16.00 sıralarında Ören Mahallesi’nde 
meydana geldi. Eşen Çayı’nda arkadaş-
larıyla birlikte elektrikle balık avı yaptığı 
iddia edilen Recep Enes Çağlar, akımına 
kapılarak ağır yaralandı. Çevredekilerin 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne yaptığı ihbar 
üzerine bölgeye sağlık ekipleri sevk edil-
di. Ağır yaralı olarak Seydikemer Devlet 
Hastanesi’ne kaldırılan Çağlar, doktor-
ların tüm müdahalesine rağmen hayatını 
kaybetti.  n DHA 

Elektrikle balık 
avlamak isterken 
canından oldu

SERİK’e bağlı Belek Turizm Merkezi’n-
de bulunan mesire alanında park halindeki 
07 LS 305 plakalı kamyonetin kupasında 
saat 10.30 sıralarında henüz bilinmeyen 
sebeple yangın çıktı. Dumanı fark eden-
lerin bildirmesi üzerine olay yerine polis, 
sağlık ve itfaiye ekipleri sevk edildi. 
İtfaiye ekiplerinin müdahalesi sonucu 
yangın söndürülürken, kamyonetin kupası 
kullanılamaz hale geldi. Kamyonetin ya-
nında park halindeki araçlar ise sahipleri 
tarafından kaldırıldı. Yangınla ilgili polis 
inceleme başlattı. n DHA 

Kamyonet yandı
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Antalya Kent Konseyi tarafın-
dan 200’ün üzerinde kurum 
ve uzmanın katkısıyla hazır-
lanan 21. Yüzyılda Antalya 

Çalıştayı kapsamında gerçekleştirilen 
Kentsel Su Yönetimi ve Sürdürülebi-
lirlik başlıklı oturum, Kent Konseyi 
Toplantı Salonu’nda yapıldı. Oturuma 
kamu kurumları, meslek odaları ve 
akademik çevrelerden uzmanlar katıldı. 
Programın oturum başkanlığını Maki-
ne Mühendisleri Odası Antalya Şube 
Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca yü-
rüttü. Şehrin ciddi bir su baskısı altında 
olduğunu ifade eden Atmaca, “Şehrin 
geleceğini korumak adına önlemler 
alınması gerekiyor. Nüfusumuz her 
geçen gün artıyor. Tarımda ve turizm 
tesislerinde kontrolsüz bir su kullanımı 
var. Su fakiri olma yolunda hızla yol 
alıyoruz. Bütün bunların yanında birçok 
noktada da içme suyu çalışması devam 
ediyor. Toplam su kaynaklarımız 197,20 
milyon metreküp” ifadelerine yer verdi.

 SÜRDÜREBİLİRLİK VURGUSU 
Devlet Su İşleri’nden (DSİ) Dr. Tuğba 
Özkoca ise Antalya’nın su potansiyelini 
değerlendirdiği sunumunda, bölgenin 
Türkiye genelinde su kaynakları açısın-
dan zengin bölgelerden biri olduğunu 

vurguladı. Antalya’nın yer üstü ve yer 
altı su kaynaklarının toplam kapasitesi-
nin 17 bin 023 hektometreküp olduğunu 
belirten Özkoca, bu kaynakların sürdü-
rülebilir şekilde kullanılması gerektiği-
ne dikkat çekti.

SU İSRAFINI ÖNLEYELİM
Antalya Kent Konseyi Başkanı Se-
manur Kurt, kette su yönetiminin çok 
önemli olduğunu belirtti. Su kaynakları-
nın korunmasına yönelik bugüne kadar 
çok sayıda çalışmaya imza attıklarını 
ifade eden Semanur Kurt, “. Kentleşme 
hızla artarken, su kaynaklarımız aynı 
oranda artmıyor. Aksine, iklim deği-
şikliği, kirlenme ve plansız tüketimle 
birlikte su kaynaklarımız tehdit altında. 
Su yönetimi, sadece su temininden 
ibaret değildir. Aynı zamanda atık suyun 
arıtılması, yağmur suyunun toplanması, 
su israfının önlenmesi ve su kalitesinin 
korunmasını da kapsar. Yağmur suyu 
hasadı, gri suyun geri kazanımı, akıllı 
sayaç sistemleri ve yeşil altyapılar gibi 
çözümler artık birer lüks değil, zo-
runluluktur. Yeraltı su kaynaklarımızı 
tasarruflu kullanmak ve korumak büyük 
öneme sahip.  Bu bağlamda kaçak su 
kuyularının önlenmesi ve denetlenmesi 
gerekiyor. Unutmayalım ki su, yaşamın 

kaynağıdır. Ve bu kaynağın sürdürüle-
bilirliği, ancak bilinçli, planlı ve adil 
yönetimle mümkün.” dedi. 

ŞEHRİN SU HARİTASI DEĞİŞTİ
ASAT Etüt ve Plan Dairesi Başkanı 
Levent Hansu, Antalya genelinde içme 
suyunun yüzde 98’inin yer altı, yüzde 
2’sinin yer üstü kaynaklardan sağlandı-
ğını aktardı. Her ilçede farklı su sorun-
larıyla karşılaşıldığını belirten Hansu, 
özellikle Elmalı ve Korkuteli’nde su 
teminine yönelik ciddi çalışmalar yürüt-
tüklerini söyledi. İzotop hidrolojisi gibi 
yöntemlerle su kaynaklarını izledikle-
rini belirten Hansu, kuraklık nedeniyle 
son üç ayda kentin su haritasının ciddi 
şekilde değiştiğini dile getirdi. Artan 
sıcaklıkların ve azalan yağışın enerji 
maliyetlerini de yükselttiğini vurguladı.

ALTYAPI YETERSİZ
Çevre Mühendisleri Odası Antalya 
Şubesi’nden Hakkı Dikmen ise sanayi 
alanları, gri su ve yağmur suyu yöneti-
mi konularında bilgi verdi. Antalya’da 
yağmur suyu toplama altyapısının 
yetersiz olduğunu söyleyen Dikmen, 
suyun geri kazanımı için yeni binalarda 
zorunlu uygulamaların hayata geçiril-
mesi gerektiğini ifade etti.
n ERTUĞRUL GÜN

KURAKLIK 
TEHDİDİ

ANTALYA’NIN SU KAYNAKLARI HARITASI DEĞIŞTI

Antalya’da günden güne 
artan nüfus ve kuraklık su 
kaynaklarını tehdit etmeye 
başladı. Kent Konseyi top-
lantısında kuraklık konusu 
masaya yatırıldı. ASAT Etüt 
ve Plan Dairesi Başkanı 
Levent Hansu, kuraklık ne-
deniyle son üç ayda kentin 
su haritasının ciddi şekilde 
değiştiğini dile getirdi.

ASAT Etüt ve Plan 
Dairesi Başkanı 
Levent Hansu

Çevre Mühendisi 
Hakkı Dikmen

DSİ'den Dr.
Tuğba Özkoca

 
Antalya Cumhuriyet Başsavcılığının 
talimatları doğrultusunda, Antalya İl 
Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve 
Organize Suçlarla Mücadele (KOM) 
Şube Müdürlüğü ekipleri tarafından 
alkollü içki kaçakçılığı yapan şüpheli 
kişi ve organizasyonlara yönelik geniş 
çaplı operasyon gerçekleştirildi.   
Son 1 haftada gerçekleştirilen operas-
yonlarda “5607 Sayılı Kanuna Muha-
lefet Etmek” suçundan 6 olayda, 30 
şüpheli şahsa adli işlem yapıldı, 2 şa-
hıs ise tutuklandı. Kepez, Muratpaşa, 
Alanya, Manavgat ilçelerinde yapılan 
operasyonlar ile Antalya merkezli 3 
ilde yapılan eş zamanlı operasyon 
neticesinde, 13 otel, 1 fabrika, çok sa-
yıda iş yeri, depo ve ikamette yapılan 
aramalarda ise 2 milyon 81 bin litre 
sahte alkol, 272 bin şişe sahte alkollü 
içki, bin 180 paket kaçak sigara, 620 

kaçak elektronik sigara, 525 emtia ve 
16 kilo kaçak tütün ele geçirildi. 

TARİHİN EN BÜYÜK ALKOL 
KAÇAKÇILIĞI
  “FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüne 
Üye Olma” suçundan ise 3 olayda, 3 
şüpheli hakkında adli işlem gerçek-
leştirilirken, aranan şahıslara yönelik 

yapılan çalışmalarda, kesinleşmiş 
hapis cezası ile aranan 3 şahıs yakala-
narak cezaevine teslim edildi. 
Antalya Cumhuriyet Başsavcılığı 
tarafından başlatılan soruşturma 
kapsamında, ele geçirilen malzeme-
lerin Türkiye Cumhuriyeti tarihinin 
en büyük alkol kaçakçılığı olduğu 
belirtildi.  n İHA 

Dev sahte içki
OPERASYONU

Antalya merkezli 3 ilde 
yapılan kaçakçılık operas-
yonunda 13 otel, 1 fabrika 
ve çok sayıda iş yerinde 2 
milyon 81 bin sahte al-
kol ve 272 bin şişe sahte 
alkollü içki ele geçirildi.  

ANTALYA’da sahilden yaklaşık 
250 metre açıkta, üzerinden kimlik 
çıkmayan erkek cesedi bulundu. 
Muratpaşa ilçesindeki Lara Sahilinde 
denize girenler, yaklaşık 250 metre 
açıkta, üzerinde kıyafetleri olan bir 
kişinin hareketsiz durduğunu görünce 
durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbarla adrese Deniz Polisi 
ekibi sevk edildi. 

Hareketsiz kişinin bulunduğu 
noktaya ulaşan ekip, hayatını kaybe-
den kişiyi botlarına alarak Kaleiçi Yat 
Limanı’na getirdi.

Burada yapılan incelemede, 
kolunda Rusça yazıların yer aldığı 
saat olduğu görülen ancak üzerinden 
kimlik çıkmayan kişinin, 1-2 gün 
önce öldüğü değerlendirildi. Üzerinde 
kıyafetler olması nedeniyle bir yerden 
denize düşerek hayatını kaybettiği 
düşünülen 40-45 yaşlarındaki erkeğin 
cansız bedeni, Antalya Adli Tıp Kuru-
mu morguna götürüldü. Olayla ilgili 
soruşturma başlatıldı. n DHA 

Kimliği belirsiz 
ceset bulundu

Burdur’da şarampole devrilen otomobilin 
sürücüsü ağır yaralandı.Fethiye- Burdur 
yolunun Kuruçay köyü kavşağında saat 
11.00 sıralarında Fatih Oğuz B. (22) yö-
netimindeki 07 BHT 303 plakalı otomobil 
sürücünün direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu şarampole devrildi. İhbar 
üzerine olay yerine sağlık, polis ve jandar-
ma ekipleri sevk edildi. Durumu ağır olan 
sürücü Fatih Oğuz B. ambulansla Burdur 
Devlet Hastanesi’ne götürülerek tedaviye 
alındı. Jandarma olayla ilgili soruşturma 
başlattı. n DHA

Ucuz atlatıldı

ANTALYA’nın Alanya ilçesinde makilik 
alanda çıkan yangın, ekiplerin müdahale-
siyle büyümeden söndürüldü. Yangında 
bölgede bulunan arı kovanları zarar gördü.
Yangın, saat 10.30 sıralarında Cikcilli Ma-
hallesi Taşbaşı Sokak üzerindeki makilik 
alanda çıktı. Alevleri ve yükselen du-
manları görenlerin ihbarı üzerine bölgeye 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Alanya 
İtfaiye Müdürlüğü ekipleri, Alanya Or-
man İşletme Müdürlüğü’ne bağlı yangın 
söndürme aracı ile Alanya Belediyesi’ne 
ait su tankerleri sevk edildi. Yaklaşık 1 
dönümlük alanda etkili olan ve yerleşim 
yerlerine yakın yangına karadan müdahale 
eden ekipler, kısa sürede alevleri kontrol 
altına alarak soğutma çalışmalarına başla-
dı. Yangının çıktığı alanın Alanya Ala-
addin Keykubat Üniversitesi’ne tahsisli 
olduğu, bölgede çok sayıda arı kovanının 
yer aldığı ve bazı kovanların zarar gördü-
ğü belirtildi. Yangının çıkış nedeni henüz 
belirlenemezken, olayla ilgili inceleme 
başlatıldı. Diğer yandan aynı bölgede 1 
hafta içerisinde üçüncü kez yangın çıktığı 
da öğrenildi. n DHA 

Makilik yangını

ANTALYA’nın Manavgat ilçesinde jan-
darma tarafından düzenlenen operasyonda 
710 elektronik sigara, 420 paket kaçak 
sigara, 150 ısıtılmış tütün mamulü ele 
geçirildi. Manavgat Cumhuriyet Başsav-
cılığı’nın talimatı doğrultusunda, Antalya 
İl Jandarma Komutanlığı KOM Şube Mü-
dürlüğü ve Manavgat İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekiplerince kaçak tütün mamulü 
ve kaçak ürün satışı yapılan iş yerlerine 
yönelik çalışma gerçekleştirildi. Jandar-
ma ekipleri, bir iş yerinde kaçak tütün 
mamulü ve kaçak ürün bulunduğunu tespit 
etti. Ekipler tarafından iş yerine düzenle-
nen baskın sırasında yapılan aramada, 710 
elektronik sigara, 420 paket kaçak sigara, 
150 ısıtılmış tütün mamulü ele geçirildi. 
Olayla ilgili yakalanan şüpheli hakkında 
adli ve idari işlem yapıldı. n DHA

Kaçak tütün
operasyonu 
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Antalya Düden Vergi Dairesine ka-
yıtlı T.C.14885215688 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma kayıtlı 
Seri A Sıra No: 634451 – 634500 
arası ve 496451 – 496500 arası 2 

(İki) Cilt Fatura kaybolmuştur. 
Hükümsüzdür. İbrahim ARTAR

ZAYİ

Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman, Akdeniz 
Üniversitesi Öğretim Görev-

lisi ve Sürdürülebilirlik Uzmanı Işık 
Tunçel’in hazırlayıp sunduğu  “Bili-
min Işığında” programında sorularını 
yanıtladı. Sosyal medyada yayınlanan 
programda; dijital dönüşümden turizme, 
tarihi yapıların korunmasından sektörel 
sorunlara kadar pek çok konuda açıkla-
malarda bulunan Hacısüleyman, Kaleiçi 
gibi tarihi alanlarda yer alan tescilli 
binaların yangın güvenliği konusunda 

yaşadığı ikilemi anlattı. 

BİRİ KORUYUN, BİRİ DEĞİŞTİRİN 
DİYOR 
Hacısüleyman, “Kapıların yanmaz 
malzeme olması isteniyor ancak diğer 
yandan Kültür Varlıklarını Koruma Ku-
rulu “Bu kapıya dokunamazsın’ diyor. 
Ne yapacağız? İtfaiye ise ‘Değiştirmez-
sen risk var’ diyor. Kurumların talepleri 
birbiriyle çelişiyor. Turizmciler olarak 
bizler iki arada, bir derede kaldık. Can 
güvenliğini önemsiyoruz ama tarihi de-
ğerlerimizi de korumak zorundayız “ diye 

konuştu. Bu krizden, küçük aile işletme-
leri ve pansiyonların mağdur olduğunu 
belirten Hacısüleyman, “Sonuçta olan 
küçük otellerimize oluyor, hem tarihimiz 
hem itibarımız zarar görüyor” dedi.

ÇÖZÜM ARAYIŞI İÇİNDEYİZ
Koruma kurullarının kararlarının 
öncelikli olması gerektiğini ifade eden 
Hacısüleyman, “Bu yapılar geçmişi-
mizin hazineleri, bunları koruyarak 
geleceğe aktarmalıyız. Ancak insanların 
can güvenliğini de göz ardı edemeyiz. 
Yangın dedektörleri ve alarm sistemleri 
gibi teknolojik önlemlerle çözüm ara-

yışındayız” dedi. Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı ile Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu’nun bu 
konuda çalışma yürüttüğünü aktaran 
Hacısüleyman, yönetmelikte değişiklik 
yapılması gerektiğini söyledi. Hacısü-
leyman, ayrıca tarihi yapılarda konak-
layan turistlerin yangın önlemleriyle 
ilgili bilgilendirilmesi gerektiğini ifade 
ederek, enerji kimlik belgesi benzeri bir 
sertifikasyon sisteminin uygulanabilece-
ğini sözlerine ekledi.  
n DUYGU TEKİN/
antalyakorfez.com

HACISÜLEYMANOĞLU: TURIZMCI IKI ARADA BIR DEREDE KALDI

KAPI KRİZİ
BÜYÜYOR 
ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman, tarihi binalarda faaliyet gösteren otellerin yangına dayanıklı 
kapı konusunda yaşadığı ikilemi anlattı. Hacısüleyman, “Kültür Varlıklarını Koruma Kurulu, ‘Kapıya 
dokunamazsın’ diyor. Itfaiye ise ‘Değiştirmezsen risk var’ diyor. Iki arada bir derede kaldık” dedi.

CHP Muratpaşa Gençlik 
Kolları, 53 yıl önce 6 
Mayıs'ta idam edilen 
Deniz Gezmiş, 
Yusuf Aslan ve 
Hüseyin İnan 
anısına, Üç 
Fidan Parkı’n-
da anma töreni 
düzenledi.  CHP 
Antalya İl Baş-
kanı Nail Kamacı, 
Muratpaşa İlçe Baş-
kanı Can Okan Kıran, 
Muratpaşa Belediyesi 
Başkan Vekili Canan Keleş 
ile partililerin katıldığı anma töreninde 
küçük bir dinleti de gerçekleştirildi. 

HAYATLARINI ADADILAR 
Düzenlenen anma programına CHP’li 
çok sayıda isim katıldı. Muratpaşa İlçe 
Gençlik Kolları Başkanı Salih Can Ak-
baş, 6 Mayıs 1972 yılında bulundukları 
cezaevinde idam edilen Deniz Gezmiş, 
Hüseyin İnan ve Yusuf Aslan’ ı saygıy-
la andıklarını dile getirdi. Akbaş,“53 yıl 
önce bugün, bağımsızlık mücadelesinin 
3 fidanı, tam bağımsız Türkiye diye 
haykırdıkları için darağacına sürüldü-
ler. Hayatlarını tam bağımsız Türkiye 
hedefine adadılar. Bizler bugün, o 
mücadelenin, o hedefin ve Deniz'lerin 
varisleriyiz” dedi. 

TAM BAĞIMSIZLIK MÜCADELESİ
Akbaş, konuşmasını şöyle sürdürdü:“-
Bu rayından çıkmış düzene karşı so-
kaklardayız.1968'de Deniz'lerin elinde 

yükselen tam bağımsızlık 
mücadelesi Samsun'dan 

Anıtkabir'e uzanan 
'Tam Bağımsız Tür-
kiye İçin Mustafa 
Kemal Yürüyüşü' 
ile güç kazanmıştır,  
tarihe yazılmış-
tır. Biz de bugün 
onların izinden tam 

bağımsız Türkiye 
için yürüyoruz. Buna 

hiç olmadığı kadar 
ihtiyacımız var. Çünkü 

biliyoruz ki, 6'ncı filonun 
hayaleti bugün başsavcılıklarda, 

yargı mercilerinde, saraylarda geziyor. 
O gün bağımsızlık mücadelesi verenleri 

darağacına gönderenler bugün farklı 
maskelerle karşımızdalar. belediye baş-
kanlarını, bürokratları, akademisyenleri, 
öğrencileri tutsak ettiler” 

3 GENÇ YÜREK
CHP İl Başkanı Nail Kamacı ise üç 

fidanın; eşitlik, adalet ve bağımsızlık 
uğruna mücadele ederek bir kuşağın 
umudunun, cesaretinin ve direnişinin 
sembolü olduğunu vurguladı.  
Kamacı, "6 Mayıs 1972 sabahı, Türki-
ye’nin demokrasi ve bağımsızlık mü-
cadelesine isimlerini yazdıran üç genç 
devrimci; Deniz Gezmiş, Hüseyin İnan 
ve Yusuf Aslan’ı aramızdan aldılar. 
Ancak onların inancı, mücadele azmi ve 
özgürlük tutkusu bugün hâlâ milyonla-
rın yüreğinde yaşıyor. Onlar, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin bağımsızlığı için göz-
lerini kırpmadan idama yürüyen 3 genç 
yüreklerdi” diye konuştu. 

n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

Üç fidanlar anıldı
CHP 

Muratpaşa 
Ilçe Gençlik Kolları 
tarafından Üç Fidan 

Parkı’nda düzenlenen 
etkinlikte Deniz Gez-
miş ve arkadaşları 

anıldı. 

CHP Manavgat Gençlik Kolları, 
68 kuşağının simge isimleri Deniz 
Gezmiş, Yusuf Aslan ve Hüseyin 
İnan’ı idam edilişlerinin 53. yıldönü-
mü nedeniyle düzenlediği programla 
andı. Atatürk Kültür Merkezi’nde 
yapılan programa, Manavgat Beledi-
ye Başkanı Op. Dr. Niyazi Nefi Kara 
ile eşi Dr. Hacer Ceyhan Kara, CHP 
Manavgat İlçe Başkanı Oykun Ba-
şar, CHP Antalya İl Gençlik Kolları 

Başkanı Onur Kayar, CHP Manavgat 
Kadın Kolları Başkanı Dilşad Taş, 
CHP Manavgat Gençlik Kolları 
Başkanı Hasan Özer ve çok sayıda 
vatandaş katıldı.

MİNNETLE ANIYORUZ 
Başkan Kara, “Onlar, tam bağımsız 
Türkiye’nin yolunda yürüyorlardı. 
Bu yüzden korktular. Bu yüzden 
gençlik hareketinin önünü kesmek 
istediler. Cumhuriyet’e, demok-
rasiye ve özgür yarınlara inanan 
hepimizin yüreğinde Deniz’ler, Yu-
suf’lar, Hüseyin’ler yaşıyor.‘Yaşa-

sın Tam Bağımsız Türkiye’ diyerek 
hayatlarını feda eden üç devrim 
şehidimizi minnetle anıyorum. Ya-
şasın tam bağımsız Türkiye!Yaşasın 
halkın iktidarı! Yaşasın Mustafa 
Kemal Atatürk’ün gençliği!” dedi. 
n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

MANAVGAT’TA ANMA TÖRENİ

Aksu Belediyesi Mayıs Ayı Olağan 
Meclis Toplantısı, Belediye Başkanı İsa 
Yıldırım başkanlığında meclis toplantı 
salonunda gerçekleştirildi. Gündemin öne 
çıkan maddelerinden biri, Yeşilkaraman 
Mahallesi 116 ada 23 parseli kapsayan 
alanın “İçkili Yer Bölgesi” olarak ilan 
edilmesi talebiydi. Ruhsat ve Denetim 
Müdürlüğü’nün 29 Nisan 2025 tarihli ve 
70494 sayılı yazısıyla meclise sunulan 
teklif, İmar Komisyonu’nun 28 Nisan 
2025 tarihli raporu eşliğinde değerlendi-
rildi. Gündem maddesi, AK Parti grubu-
nun çekimser oyuna karşılık oy çoklu-
ğuyla kabul edildi. Ancak madde mecliste 
sert tartışmalara sahne oldu.

MAHALLE RAHATSIZ
AK Parti Grup Sözcüsü Mehmet Mekik, 
söz konusu yerin köy içinde yer aldığını 
ve mahalle muhtarının rahatsızlık duydu-
ğunu belirtti. Mekik, “Bizim görevimiz 
Aksu Belediyesi’nin nasıl çalıştığını 
denetlemektir. Ben kendimi muhalefet 
gibi görmüyorum. Aksu’ya hizmet etmek 
istiyorum. Ancak Yeşilkaraman Mahalle-
si’ndeki bu yerle ilgili mahalleli rahatsız. 
Muhtar da bu yönde bize bilgi verdi. Siz 
meclisten geçirebilirsiniz ama orada yaşa-
yan insanlar istemiyor. Biz içki içilmesine 
değil, mahallede huzursuzluk yaratacak 
bir durumun oluşmasına karşıyız. Çekim-
ser kalıyoruz.” ifadelerini kullandı.

RUHSATINI ENGELLEYEMEYİZ
Aksu Belediye Başkanı İsa Yıldırım ise 
söz konusu bölgede daha önce de içki 
ruhsatı verildiğini, bu ruhsatın yenilen-
mesinin talep edildiğini belirtti. Yıldırım, 
“Bu yer için daha önce ruhsat verilmiş. 
Şimdi sadece ruhsat yenilenmesi gereki-
yor. Emniyetten de görüş alınıyor ve onlar 
olumsuz görüş vermezse biz de ruhsat 
veririz. Kanun izin veriyorsa bizim kişisel 
görüşümüz bu hakkı engellememeli.” 
dedi. n Ertuğrul Gün 

Ruhsat gerginliği 

ANTALYA’da resim sanatına gönül 
vermiş, yaşları 4-20 arası değişen çocuk 
ve gençler, sanat çalışmalarını görücüye 
çıkardı. Muratpaşa Belediyesi Aydın Kan-
za Sanat Gaalerisi’nde açılan ‘Yaratıcı 
Kimlikler’ adlı karma serginin kurdelesi-
ni; atölye sahibi ve resim eğitmeni Hacer 
Çilingir, mezun olduğu Akdeniz Üniversi-
tesi Güzel Sanatlar Fakültesi’nde öğren-
ciyken hocası olan emekli akademisyen 
Nurhan Karataş ile öğrenciler, alkışlar 
eşliğinde kesti.

ANNE-BABALAR DUYGULANDI
Resim çalışmaları ilk kez sergilenen 
çocuk ve gençler heyecanlı anlar yaşadı. 
Anne-babalar da sanatta gelecek vade-
den çocuklarının yetenekleri karşısında 
duygulandı. Öğrencilerin yakınları eserler 
önünde hatıra fotoğraf ve video çekti. 
Müzik dinletisi eşliğinde açılan sergide 
kâğıt üzerine karakalem çizimler, bez 
tuval üzerinde akrilik boya ile doğa man-
zarası, çiçek, böcek, çeşitli doğa canlısı 
hayvan, müzede heykel resimleri yer aldı. 

RESİM HAYAT FELSEFEM OLDU
Ressam Hacer Çilingir, En küçük öğren-
cim 4, en büyük öğrencim ise 20 yaşında. 
Resim çalışırken bir yandan da doğa, tarih 
ve müze gezileri düzenliyoruz. Öğrenci-
lerim duygu, düşünce, gözlem ve hayal-
lerini tuvallere yansıtıyor. Eserler ortaya 
çıktıkça özgüvenleri artıyor, çok mutlu 
oluyorlar.” Galeriyi renklendiren sergide, 
50’den fazla sanat çalışması yer aldı. 

Kursiyerlerin
resim sergisi 
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Karayip ülkelerinden Belize 
merkezli bir holding, 2015 
yılında Ankara’da şirket 
kurdu. O şirket, Bolu’da Ye-

digöller bölgesinde altın, gümüş, bakır 
ve çinko madeni arayacak...Sömürge 
madenciliğinin kıskacındaki Türki-
ye’de yabancı şirketlerin adeta ‘altına 
hücum’ saldırısına dönen girişimleri 
sürerken Bolu dağlarında altın aramak 
için girişimde bulunan bir şirketin, 
2015 yılında küçük bir Karayip ülkesi 
olan Belize merkezli bir holding ta-
rafından Ankara’da kurulduğu ortaya 
çıktı. Geçtiğimiz yıl, ‘Oz Mining 
Mühendislik Taahhüt AŞ’ adlı şirket 
Yedigöller Milli Parkı yakınındaki 880 
hektarlık alanda maden aramak için 
başvurdu. Başvurusu uygun bulunan 
şirket, kent merkezinin yasına yakın 
büyüklükteki bir alanı kapsayan orman 
ve yaylalarda altın, gümüş, çinko, bakır 
ve kurşun madenleri aramak istiyor. 
Batı Karadeniz’deki madenci saldırısı 
yalnızca Bolu ile sınırlı değil. Karabük, 
Bartın, Kastamonu illerinde de yerel 
halk yeni madencilik girişimlerine karşı 
ayakta. 

VAHŞİ MADENCİLİĞİN YENİ HEDEFİ
Türkiye’nin kuzeyinde yeşil örtüsüyle 
öne çıkan Karadeniz Bölgesi’ndeki 
vahşi madencilik girişimlerine yenileri 
ekleniyor. Artvin, Trabzon, Gümüşha-
ne, Ordu, Tokat gibi illerin ardından 
şimdi de sıra Batı Karadeniz Bölgesine 
geldi. Bolu, Karabük, Bartın, Kasta-
monu hattında ihaleye çıkarılan yeni 
maden sahaları, altın, gümüş, bakır, 
çinko ve kurşun gibi IV. Grup olarak 
anılan değerli madenleri aramak için 
alt üst edilecek. Ormanlar, yaylalar, su 
kaynakları ve yaban hayatının yanı sıra 
yerleşim alanları ve insan yaşamını da 
etkileyen maden arama faaliyetleri ÇED 
kapsamı dışında değerlendirildiği için 
bölge coğrafyası risk altında. Bolu’da 
merkeze bağlı Merkeşler Köyünde, 
Yedigöller Mili Parkı yakınında 880 
hektarlık alanda özel bir şirketin yaptığı 
maden arama başvurusu kentte tartış-
ma yarattı. Ormanlar, yaylalar, mera 
alanları ve su kaynaklarının risk altında 
olduğunu savunan bölge halkı, maden-
cilik girişimine tepkili. 

BELİZE’DEN BİR HOLDİNG KURMUŞ
MAPEG’in yayımladığı listede arama 
talebinin ‘uygun’ bulunduğu görülen 
Oz Mining Mühendislik Taahhüt AŞ 
adlı şirketin, Aralık 2015’te küçük bir 
Karayip ülkesi olan Belize merkezli bir 
holding tarafından Ankara’da kuruldu-
ğu görülüyor. İlk yıl için tüzel kişilik 
olarak şirketin yönetim kurlu başkanı 
olarak seçilen ‘Oz Holding İnvest 
Ltd.’nin adresi ise ‘Withfield Tower, 
Thid Floor, Coney Drıve… Belize City, 
Belize’ olarak kayıtlara geçmiş. Tüzel 
kişi temsilcisi olarak da Türk bir giri-
şimci olan F.O.B’nin adı geçiyor. Eski 
bir İngiliz sömürgesi Belize merkezli 
holdingin 2018 yılında yönetim kuru-
lundan çekildiği, A.Y ve Z.E adında iki 
Türk girişimcinin yönetimde yer almayı 
sürdürdüğü görülüyor. Şubat 2025’te 
unvan değişikliğine giden şirketin yeni 
unvanına mücevher tasarımı ve kuyum-
culuk da eklenirken, iştigal alanında 
konuyla ilgili ulusal ve uluslararası 
işbirliği yapılabileceği belirtiliyor. 

BURADA MADEN VARSA ONU 
ÇIKARMAYALIM MI?
Madencilik girişimi hakkında AKP 
Bolu İl Genel Meclis Grup Başkanveki-
li Erhan Çiftçi’nin sarf ettiği sözler tar-
tışma yarattı. İl Genel Meclisi’nin Ni-
san ayı oturumunda konunun gündeme 
gelmesi üzerine konuşan AKP’li Çiftçi, 
“Burada maden varsa onu çıkarmayalım 
mı?” ifadelerini kullanarak, madeni 

çıkarmak için gerekirse köyün yerinden 
kaldırılabileceğini savundu. 

MAPEG AÇIKLAMA YAPTI:
‘DEĞERLENDİRME AŞAMASINDA’
Yerel basına da yansıyan tartışmaların 
ardından bir bilgi notu paylaşan Maden 
Petrol İşleri Genel Müdürlüğü (MA-
PEG), söz konusu şirket tarafından 
talep edilen maden arama sahasının 
henüz değerlendirme aşamasında oldu-
ğunu belirterek şu ifadelere yer verdi: 
“talep alanın bir kısmının ormanlık alan 
ve yayla ile girişim yaptığı hususları 
tespit edilmiş ve 20.03.2025 tarihli ve 
2025140568 sayılı yazımız ile Orman 
Genel Müdürlüğü ile Bolu Valiliğine 
madencilik faaliyetlerinde bulunulup/
bulunamayacağı hakkında görüş sorul-
muş henüz dönüş olmamıştır. Taşınmaz 
Komisyonu oluru 07.03.2025 tarihinde 
alınmış olup İlgili kurumlarımızdan 
Uygunluk dönüşü olması halinde Ara-
ma Ruhsatı (1 yıl Ön Arama dönemi, 2 
yıl Genel Arama dönemi ve 4 yıl Detay 
Arama dönemi olmak üzere toplamda 7 
yıl) düzenlenecektir.”

YEDİGÖLLER MİLLİ PARKI’NA 
8 KİLOMETRE
Talep edilen ve değerlendirme aşa-
masında olan maden sahasının 880 
hektarlık alanı kapsadığı belirtilen 
MAPEG’in açıklamasında, söz konusu 
alanın konumu hakkında şu bilgilere yer 
verildi: “(ER:3514764), sistem kayıt-

larımızda 40.125,6 ha alanın madenci-
liğe kapalı alan haline getirilmiş (ER: 
3181408) Yaban Hayatı koruma ve 
Geliştirme Alanının dışında kalmakta 
olup Yedigöller Milli Park Alanı ön 
görünümünde olmayıp yaklaşık 8 km. 
mesafede yer almaktadır.”

ZORUNLU GÖÇLERE MADENCİLİK 
EKLENECEK
Öte yandan Batı Karadeniz Bölgesi’n-
de Bolu dışında Karabük, Bartın ve 
Kastamonu gibi illerde de benzer şekil-
de 4. Grup Maden ruhsatlarının ihaleye 
çıkarılması bölge halkında endişeye yol 
açıyor. Karabük’ün Safranbolu, Bar-
tın’ın Ulus ilçeleriyle Kastamonu’nun 
Pınarbaşı ilçesinde halk madencilik 
girişimlerine karşı tepkili. Türkiye’nin 
yeşil dokusuyla öne çıkan bu bölgesin-
de ihale edilen maden arama sahaların-
da yeterli rezerv tespit edilip işletme 
faaliyetlerine başlanması durumunda 
HES yıkımlarının neden olduğu zorunlu 
göçlere bu kez de vahşi madencilikten 
kaynaklı zorunlu göçler eklenecek. 
n YUSUF YAVUZ

YEDİGÖLLER 
TEHLİKEDE

KARAYIPLI ŞIRKET 
BOLU DAĞLARINDA MADEN 

ARAYACAK

Karayip ülkelerinden Belize merkezli bir şirketin, Bolu’da Yedigöller Mili Parkı yakınında 880 hek-
tarlık alan için yaptığı maden arama başvurusu tartışma yarattı. Ormanlar, yaylalar, mera alanları 
ve su kaynaklarının risk altında olduğunu savunan bölge halkı, madencilik girişimine tepkili.

ANTALYA Büyük-
şehir Belediyesi ile 
Doğu Akdeniz Araş-
tırma Derneği’nin 
ortaklaşa yürüttüğü 
‘Orman Yangınla-
rında Atıkların Rolü: 
Topluluk Temelli 
Farkındalık ve 
Çözüm Stratejileri’ 
isimli projenin ilk 
müzakere toplantısı 
düzenlendi. 
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin ortağı 
olduğu ve Avrupa Birliği Sivil Katılım 
Hibe Programı’ndan hibe almaya hak ka-
zanarak başlatılan projeyle orman içerisin-
deki atıklardan kaynaklanan yangınların 
toplum temelli çözümler ile azaltılması ve 
ormanlarda atık yönetiminin, paydaşların 
diyaloğu ile iyileştirilmesini hedefliyor. 
Büyükşehir Belediyesi Hizmet Binasında 
düzenlenen toplantıya, Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi Başkan Danışmanı Çevre 
Yüksek Mühendisi Lokman Atasoy, Biyo 
mühendis ve Doğa Farkındalığı Uzma-
nı Hüseyin Çağlar İnce, Doğu Akdeniz 
Araştırma Derneği Yönetim Kurulu Üyesi 
ve Çukurova Üniversitesi Öğretim Gö-
revlisi Gökhan Erdem, Büyükşehir ve ilçe 
belediyelerin temsilcileri, kamu kurum ve 
kuruluş temsilcileri, akademisyenler ve 
STK temsilcileri katıldı.  

TÜRKİYE’YE ÖRNEK OLACAK PROJE  
Toplantının açılış konuşmasını yapan 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Danışmanı Lokman Atasoy, “Büyükşehir 
olarak çok önemli bir toplantıya ev sahip-
liği yapıyoruz. Avrupa Birliği Destekli ve 
Birleşmiş Milletler Kalkınma Programının 
uyguladığı Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ve Doğu Akdeniz Araştırma Derneği 
işbirliğiyle hayata geçirilen toplantının 
ilkinde buluştuk. Bir yıl boyunca süre-
cek saha inceleme, anket çalışmaları ve 
müzakere toplantılarıyla projeyi yürü-
teceğiz. Antalya yüzde 57’lik ormanlık 
alan miktarı ile Türkiye’nin en fazla 
ormanlık alanına sahip. 2021 yılındaki 
Manavgat orman yangınıyla yaşadığımız 
acı tecrübemiz var. Sekiz vatandaşımız 
hayatını yitirdi, ağaçlar, yaban hayatı, 
endemik türler, tarım arazileri birçok şeyi 
kaybettik. Antalya Büyükşehir Belediyesi 
olarak orman yangınları konusunda neler 
yapmamız gerektiğini ve kapasitemizi 
arttırmamız konusunda çalışmalar yaptık. 
Muhittin Böcek Başkanımızın öncülüğün-
de Antalya itfaiyesinin personel, ekipman 
ve eğitim olarak güçlendirilmesi, vatanda-
şın bilinçlendirilmesi, STK’lar ile işbir-
likleri ve ormanlık alanların arttırılması 
gibi konularda çalışmaları aksatmadan 
yürütüyoruz” diye konuştu. 

ATIKLAR YANGINI TETİKLİYOR 
Biyo mühendis ve Doğa Farkındalığı 
Uzmanı Hüseyin Çağlar İnce de Antal-
ya’nın çok değerli bir coğrafyada bulun-
duğuna dikkat çekerek, “Bu topraklarda 
yüzyıllarca birçok medeniyet yaşam buldu 
çünkü su kaynakları, habitatlar ve zengin 
biyoçeşitliliğe sahip. Bu kapsamda orman-
ların korunması çok önemlidir. Projenin 
temel hedeflerinden biri Antalya’da orman 
yangınlarına sebep veren unsurlardan biri 
olan katı atıkları azaltmaktır. Toplantıda 
hedefimiz sorunları ele alarak, çözüm 
önerileriyle ortak bir akıl oluşturmak. Hep 
birlikte ormanlarımızı daha güvenli ve 
sağlıklı bir gelece taşıyalım” diye konuştu.

GENÇLERE FARKINDALIK İÇİN 
ATIKSIZ FESTİVAL 
Orman içindeki atıkların büyük sorunlara 
yol açtığına değinen Doğu Akdeniz Araş-
tırma Derneği’nden Gökhan Erdem, “İlk 
müzakere masasında buluştuk. 
Ormanlardaki katı atıkların yangınlara 
sebebiyetiyle ilgili bir sorundan yola 
çıkarak bunun azaltılmasına yönelik 
paydaş diyaloğu gerçekleştirildi. Orman-
daki atıkların neden biriktiğini ve bunla-
rın çıkartılması için nasıl bir iş akışının 
olması ve sonucunda atıkların ormandan 
azaltılması gerektiğini konuştuk. Müzake-
re masasında konularından biri de atıkların 
neden biriktiğini anlamak. Bunula ilgili 
saha araştırmaları ve uzman görüşleri 
alınarak dünya üzerindeki iyi ve kötü ör-
nekleri üzerinde değerlendirme yapılacak. 
Toplumsal bir farkındalık yaratmak için de 
‘Atıksız Festival’ etkinliği düzenleyece-
ğiz. Atıksız bir piknik nasıl yapılır, atıksız 
şekilde ormanda nasıl vakit geçirilir bunu 
genç kuşaklara gösterebilmek için etkinlik 
düzenleyeceğiz” dedi.  n DHA 

Orman 
yangınlarına karşı 

yeni bir proje

Antalya İl Millî Eğitim Müdür-
lüğü ile Antalya Çalışma ve İş 
Kurumu İl Müdürlüğü (İŞ-
KUR) iş birliğiyle düzenlenen 
“Meslek Lisesi Mezunlarına İş 
Kapılarını Açıyoruz” etkinliği, 
meslek liselerinde öğrenim 
gören 12. sınıf öğrencileri-
ni iş dünyasıyla buluşturdu. 
Farklı alanlarda eğitim gören 

öğrenciler, sektör temsil-
cileriyle birebir görüşme 
imkânı bulurken, mezuniyet 
sonrası kendi alanlarında işe 
başlama süreçlerine yönelik 
önemli bilgiler edindi. Et-
kinlik kapsamında öğrenci-

ler, işverenlerin beklentilerini 
doğrudan öğrenme, kariyer 
hedeflerini şekillendirme ve 
mezuniyet öncesinde iş dün-
yasıyla ilk teması kurma şansı 
yakaladı. Etkinliğe yoğun ilgi 
gösteren öğrenciler, bu deneyi-
mi mezuniyet sonrası istihdam 
yolculukları için önemli bir 
basamak olarak değerlendirdi.

İSTİHDAM ZİNCİRİ GÜÇLENİYOR
Etkinlik, yalnızca öğrenci-işve-
ren buluşması olmanın ötesinde, 
meslek liselerinin eğitim-üre-
tim-istihdam zincirini pekiştir-
meye yönelik örnek bir adım 
olarak değerlendirildi. Okul ve 
sektör iş birliğinin somut bir 
yansıması olan bu kapsamlı 
organizasyon, mesleki eğitimin 
geleceğine stratejik bir katkı 
sundu.Antalya İl Millî Eğitim 
Müdürü Salih Kaygusuz, benzeri 
çalışmalarla meslekî ve teknik 
eğitimi güçlendirme hedefi doğ-
rultusunda çalışmalarına devam 
edeceklerini belirtti. n İHA

Öğrenciler için 
istihdam gezisi 
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Türkiye 
Futbol 
Federasyo-
nu (TFF) 
Hukuk 

Müşavirliği, OnvoAn-
talyaspor - TÜMO-
SAN Konyaspor müsa-
bakasında yaşanan 
çeşitli disiplin ihlal-
leri nedeniyle ONVO 
Antalyaspor Kulübü 
ile birlikte kulüp 
görevlilerini Profes-
yonel Futbol Disiplin 
Kurulu’na (PFDK) 
sevk etti. Müsabakada 
yaşanan “çirkin ve 
kötü tezahürat”, “saha 
olayları” ve “usul-

süz seyirci alınması” 
gerekçeleriyle ONVO 
Antalyaspor Kulü-
bü’nün Futbol Disiplin 
Talimatı’nın 53, 52 
ve 49’uncu maddeleri 
kapsamında PFDK’ya 
sevk edildiği açıklandı. 

MEN KARARI VERİLDİ
Ayrıca kulübün beş 
görevlisi de aynı maçta 
“talimatlara aykırı 
hareket” nedeniyle 
disipline sevk edildi. 
Ömer Akbaş, Süley-
man Gözaçık, Mevlüt 
Altınbaş, Buğra Tercan 
ve Seher Karakaş isim-
li görevlilerin, Futbol 
Disiplin Talimatı’nın 

46’ncı maddesi ile 
2024-2025 Sezonu 
Süper Lig Müsaba-
kaları Statüsü’nün 
8/4 maddesi uyarınca 
PFDK’ya sevk edildi-
ği, bu kişiler hakkında 
tedbir kararı uygula-
narak disiplin süreci 
sonuçlanana kadar maç 
ve organizasyonlardan 
men edilmelerine karar 
verildiği bildirildi.An-
talyaspor cephesinden 
konuyla ilgili resmi bir 
açıklama yapılmazken, 
kulübün PFDK’ya 
savunma sunacağı ve 
cezalara itiraz edebile-
ceği belirtiliyor.  

PFDK’YA 
SEVK 

EDİLDİ

ANTALYASPOR’DAN SAVUNMA ISTENDI 

Antalyaspor, TÜMOSAN Konyaspor müsabakasında yaşanan çeşitli disiplin ihlalleri nedeniyle Profesyonel Futbol 
Disiplin Kurulu’na (PFDK) sevk edildi. Kulübün PFDK’ya savunma sunması ve cezalara itiraz etmesi bekleniyor. 

Dört farklı kategoride 20 ülkeden 44 
takımın mücadelesine sahne olacak ITF 
Tekerlekli Sandalye Tenis takviminin 
en önemli organizasyonu olan BNP Pa-
ribas Dünya Takım Kupası, 6-11 Mayıs 
tarihleri arasında Antalya Manavgat’ta 
yapılacak. TTF Başkanı Şafak Müder-
risgil, organizasyonla ilgili İhlas Haber 
Ajansı (İHA) muhabirine açıklamalarda 
bulundu. Böyle bir turnuvaya ev sahip-
liği yapmanın öneminden bahsederek 
sözlerine başlayan Şafak Müderrisgil, 
“Hem federasyon hem ülke olarak 
bunun gururunu yaşıyoruz. Bu etkinliğe 
son 5 yıldır ev sahipliği yapmaktayız. 
Erkek ve Kadın Quad A Milli Takım-
larımız buradalar. Çok yakın geçmişe 
bakarsak çok güzel ve çok hızlı sonuç 
aldığımız başarılar var. Tekerlekli 
sandalye tenisinde en son olimpiyatlar-
da Ahmet Kaplan 4., Uğur Altınel 14. 
olarak tamamladı. Geçen sene yapılan 
Dünya Tekerlekli Sandalye Şampiyona-
sı’nı dünya ikincisi olarak tamamladık. 
Bu sebeple de quat takımımız zaten 
otomatikman burada yarışmaya hazır 
hale geldi. Bu şampiyonaya diğer kadın 
ve erkek takımlarımız da ev sahibi 
konumda olmamız nedeniyle direkt 
katılıyorlar. Tekerlekli sandalye tenisi 
bizim için çok gelecek vadeden bir alan. 
Basın toplantısında Zeliha Aksak’ı da 
dinlediğiniz son 5 yıldır tenis oynadı-
ğını söyledi ve 5 yıl içinde elde ettiği 
başarılardan bahsetti. Şırnak’tan çıkmış 
milli bir sporcumuz. Son 5 yıl içinde 
elde ettiği başarılarla dünya arenasına 
oturmuş, listelere girmiş durumda. 
Bu çok güzel ve önemli bir başarıdır. 
Aynı şekilde Ahmet Kaplan da öyle. 

Baktığınızda 6-7 yıllık bir 
geçmişi var ve olimpiyat 
4.’sü olarak karşımıza çı-
kıyor. Uğur Altınel de aynı 
şekilde bir sporcumuz. 
Bu da aslında tekerlekli 
sandalye tesisi alanındaki 
fırsat penceresinin oldu-
ğunu gösteriyor. Sportif 
başarıları bir tarafa, diğer 
taraftan da bir kapsayıcılık 
fonksiyonu var. Bir fırsat 
verildiğinde sporcularımı-
zın nereden nereye geldiğini gösteriyor. 
Burada sportif başarının ötesinde çok 
ciddi bir fedakarlık var, adanmışlık var, 
disiplin var, azim var. Bunun farkında 
olabilmek gerçekten çok önemli” şek-
linde konuştu. 

SÖZ SAHİBİ OLMAK 
İSTİYORUZ
Türkiye’de nüfusun yüzde 
15’inin engellilerden oluş-
tuğunu ve yetenek taraması 
yaparak daha çok sporcuyu 
milli takıma kazandırmak 
istediklerini vurgulayan 
Müderrisgil, “Deprem böl-
gesinde yoğunluk var. Dep-
rem bölgesinden çok ciddi 
bir potansiyel çıkıyor ve 
biz bu potansiyeli değerlen-

dirmek istiyoruz. Yetenek taramasıyla 
daha çok sporcumuz, genç sporcumuzu 
bu yetenek havuzuna almak istiyoruz. 
Yetiştirmek istiyoruz ve dünyada bu 
alanda söz sahibi olmak istiyoruz. Bu 

uluslararası organizasyonların Türki-
ye’de gerçekleşiyor olması bizim için 
çok büyük bir avantajdır. Uluslararası 
Tenis Federasyonu (ITF) son 5 yıldır 
bizi tercih ediyor. Biz bunu gururla 
sürdürmek istiyoruz.  Gururla bu ev 
sahipliğini üstleniyoruz. Sporcularımız 
yurt dışındaki turnuvalara da katılıyor-
lar. O da çok önemli bir deneyim ama 
ülkemizde gerçekleşiyor olması bize 
otomatikman özel bir statüyle turnuva-
ya giriş imkanı veriyor. Bu da şanslarını 
artırıyor. Ev sahipliğinden dolayı çok 
memnunuz” diye konuştu. 

FARKINDALIK ARTIYOR 
  Tekerlekli sandalye tenisinde mil-
li takım olarak dünya sıralamasında 
oldukça iyi bir yerde olduklarını aktaran 
Başkan Müderrisgil, “Daha da iyi ola-

biliriz, olacağız. Bu biraz da yatırımla 
ve odaklanmayla ilgili bir konudan 
oluşuyor. Tekerlekli sandalye tenisi 
2023 yılının ağustos ayında federasyo-
numuza bağlandı ve 2024 yılının kasım 
ayından itibaren biz bayrağı devraldık. 
Bundan sonrasında stratejimize yerleş-
tirdik. Normal tenis neyse bizim için 
tekerlekli sandalye tenisi de odur. Buna 
yatırım yaparak, bu konuyu odağımıza 
alarak neden olmasın diyorum. Farkın-
dalık geliştirmek ve altyapı yatırımları 
çok önemli. Altyapı yatırımları derken 
de tesislerin tekerlekli sandalye tenisine 
uyumlu hale gelmesi ve hizalanması 
gerekiyor. Biz öncelikle TTF tesisle-
rinden başlayarak gerçekleştiriyoruz. 
Şu an o aşamadayız, girişimlerde 
bulunduk. Diğer tarafta tenis kulüpleri 
nezdinde de bu farkındalığın artma-
sı tesislerin buna uyumlanması çok 
önemli. Ekipman desteği, daha çok 
tekerlekli sandalye tenisi antrenörünün 
yetişmesi, hakeminin yetişmesi.. Bizim 
için öncelikli konular, bu konular-
dır. Üzerinde çalışılıyor ve yetenek 
taraması yapıyoruz. Türkiye çapında 
yapacağımız yetenek taramasıyla da bu 
alandaki potansiyeli artırmak istiyoruz” 
ifadelerini kullandı. n İHA 

Engelleri aşacağız
Türkiye Tenis Federasyonu 

(TTF) Başkanı Şafak Mü-
derrisgil, yetenek tarama-

sıyla Tekerlekli Sandalye 
Tenisi Milli Takımı’na genç 

sporcular kazandırmak 
istediklerini belirterek, 

“Dünyada tekerlekli san-
dalye tenisinde söz sahibi 

olmak istiyoruz” dedi.   

Antalya’da 6 yıl aradan sonra yeniden 
düzenlenen Turkish Airlines Open’da 
heyecan Pro-Am Turnuvası ile başladı. 
Serik’e bağlı Belek Turizm Merkezi’n-
deki Carya Golf Kulübü’nde yapılan ilk 
Pro-Am Turnuvası’na 14 takım katıldı. 
Takımlarda yer alan 3 amatör oyuncu, 2 
profesyonel golfçü ile aynı sahayı pay-
laştı. Turnuvaya 42 amatör golfçü katıldı.
Fransız Jeong Weon Ko ve İngiliz Sam 
Bairstow ile birlikte oynayan Mehmet 
Aygün, Cem Yılmaz ve Deniz Çuha’dan 
oluşan Turkish Airlines-7 takımı toplam-
da eksi 38 ile şampiyon oldDüzenlenen 
törende kupaları ve ödülleri; Turkish Air-
lines Open Organizatörü Kemal Taşkınlı, 
Türkiye Golf Federasyonu Yönetim Ku-
rulu Üyesi ve Carya Golf Kulübü Genel 
Müdürü Hasan Ceylan ile DP World Turu 
Turnuvalar Direktörü Mark Casey takdim 
etti. n DHA

Golf heyecanı

BURDUR’UN ilk kadın futbol saha ko-
miseri Tansu Fırın (32), 5 yılda 200 maçta 
görev yaptı. 2020 yılında saha komiserliği 
yapan eşinin teşvikiyle saha komiserliğine 
başlayan Burdur’un ilk kadın futbol saha 
komiseri Tansu Fırın, 5 yılda çeşitli ka-
tegorilerde toplam 200 maça çıktı. Fırın, 
“Saha komiserliğine 2020 yılında eşimin 
teşvikiyle başladım. Şu an 5’inci sezo-
num. Bugün 200’üncü maçımı tamam-
ladım. Futbolcularla ve hakemlerle çok 
iyiyiz. Bana bazen ‘abla’, bazen ‘hocam’ 
diyorlar. İşimi severek yapıyorum. Saha 
komiseri olmak isteyen bayanlara tavsiye 
ederim. Her kadının yapabileceği bir iş” 
diye konuştu. Fırın, “Bu işe kendisi de 
saha komiserliği yapan eşimin teşviki ile 
başladım. Saha komiseri arkadaşlarımın 
da bana çok yardımı oluyor. Burdur’un ilk 
kadın saha komiseriydim. Benim teşvi-
kimle 1 kadın arkadaşım daha saha komi-
seri oldu. O da işini çok severek yapıyor” 
dedi. n DHA

5 YILDA 200 
MAÇA ÇIKTI

Bisiklet şenliği
Konyaaltı Belediyesi ve Antalya Kent 
Konseyi iş birliğiyle düzenlenecek ‘Kö-
yüm Bisiklete Biniyor Şenliği’ bu yıl 7’nci 
kez gerçekleşecek. Konyaaltı’nın 8 kırsal 
mahallesini kapsayan şenlik, 11 kilomet-
relik parkurdan oluşacak.Antalya Kent 
Konseyi’nin de iş birliğinde düzenlenecek 
“Köyüm Bisiklete Biniyor Şenliği”, 11 
Mayıs Pazar günü saat 10.00’da Çakırlar 
Pazar Yeri’nden başlayarak Gökçam İlko-
kulu’nda sona erecek. 
11 kilometrelik parkur boyunca doğayla iç 
içe sürecek etkinliğin rotasında; Karatepe, 
Doyran, Doyran Dağ, Doyran Çamlıbel, 
Çakırlar, Bahtılı, Gökçam ve Kır Mahalle-
leri yer alacak. 
Hem çocuklara hem de yetişkinlere do-
ğada spor yapma imkan sunacak şenliğin 
sonunda katılımcılara keşkek ve pişi ikra-
mı da yapılacak ve bunun yanı sıra çeşitli 
hediyeler de verilecek. Konyaaltı Bele-
diyesi resmi sosyal medya hesaplarından 
yapılan duyuruyla, tüm ilçe halkı doğayla 
iç içe bu keyifli güne davet edildi. 
n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDİYESİ 
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Kırıkkale’de 6 çocuklu ailenin en kü-
çüğü olarak dünyaya gelen Nisa Aydın, 
çocukluk hayali olan polislik için eğitim 
hayatına başladı. 1999 yılında Trabzon 
Polis Okulu’nu kazanan Aydın, eğitimini 
tamamladıktan sonra polis oldu. Mesleğe 
ilk adım attığı yıllarda kendisini denemek 
için Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından 
düzenlenen ‘Bölge Atış Şampiyonası’na 
katılan Aydın, 3’üncülük elde etti. Aydın, 1 
yıl sonra yeniden katıldığı yarışmada, bu 
kez şampiyon oldu. 25 yıldır hedefi 12’den 
vurduğunu söyleyen Aydın, meslektaşları-
na önce örnek, ardından idol oldu.
KULLANMADIĞIM SİLAH KALMADI
15 senedir atış poligonunda polislere 
eğitim veren Nisa Aydın, yıl içinde binlerce 
polisi hareketli ve sabit hedeflere yönelik 
eğitiyor. Tek elle ve 
gözleri kapalı yaptığı 
atışlarla tam isabet sağ-
laması dolayısıyla Aydın, 
meslektaşları tarafından 
Hollywood yıldızı Angeli-
na Jolie’nin canlandırdığı 
‘Lara Croft’ karakterine 
benzetiliyor. “Kullan-
madığım silah kalmadı” 
diyen komiser Nisa Ay-
dın, silah eğitimine olan 
tutkusunu ve mesleğine 
duyduğu sevgiyi her 
fırsatta vurguluyor. Mes-

leğinde 25 yılı tamamlayan komiser Nisa 
Aydın, “15 yıldır da aktif olarak poligonda 
eğiticilik yapıyorum. Çocukluğumdan beri 
hayalim polis olmaktı. Ulaşamayacağım 
bir hedef gibi geliyordu. Küçüklüğümde 
elime aldığım bir tahta tabancam vardı, 
onunla oynuyordum. Şimdi ise işim gerçek 
silahlarla. Yeni mezun olup göreve başla-
dığımda bir atıcılık yarışmasına katıldım. 
Tamamen tesadüftü, kendimi denemek 
istedim. Bölge atış şampiyonasında 3’üncü 
oldum. Bir yıl sonra yeniden katıldım ve 
şampiyon oldum. Bu benim en unutamadı-
ğım mesleki anım oldu” diye konuştu.
MESLEKTAŞLARINA ÖRNEK
Kadın meslektaşlarına örnek olmaya 
devam edeceğini belirten Aydın, “Mes-
lekte silahla bu kadar haşır neşir olunca 
meslektaşlarım bana ‘Lara Croft’ lakabını 
taktı. Ben her şeyden önce güçlü bir Türk 
kadınıyım. 
Onları temsil etmekten de gurur duyuyo-
rum. Lakapla değil, ‘Nisa Aydın’ olarak 
anılmak istiyorum. Bu işe baş koyduğum-
dan itibaren kadın meslektaşlarım tarafın-
dan idol olarak bakılıyorum. Bir hayaliniz 
varsa arkanızdan binlerce kadın gelir. Türk 
kadını azimlidir ve kararlıdır” dedi. n DHA

12’DEN VURUYOR
ANTALYA Emniyet Müdür-
lüğü’nde uzman atış eğit-

meni olan komiser Nisa 
Aydın (47), polislik mes-

leğini binlerce meslekta-
şına eğitim vererek sür-
dürüyor. 25 yıldır hedefi 

12’den vurduğu-
nu söyleyen 
Nisa Aydın, 
meslektaş-
ları için bir 
idol haline 

geldi.

MESLEKTAŞLARININ IDOLÜ HALINE GELDI 

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşleri Dairesi 
Başkanlığı, bolluğun, umudun 
ve bereketin simgesi, baha-

rın müjdecisi Hıdırellez’i Karaalioğlu 
Parkı’nda düzenlediği şenlik programıyla 
kutladı. Yediden yetmişe şenlik 
alanını dolduran Antalyalı-
lar, şarkılar ve danslar 
eşliğinde doyasıya 
eğlendi.
BAHAR COŞKU-
SU YAŞANDI
Şenlik 
programı 
Antalya 
Büyükşe-
hir Beledi-
yesi Bando 
ve Orkest-
rası konseri 
ve İsmail 
Baha Sürelsan 
Konservatuarı 
Dans Topluluğu-
nun Roman Dans 
gösterileriyle başladı. 

Sahne etkinliklerinin yanında vatandaşlar 
Hıdırellez masalı, masal atölyesi, sanat 
çalışmaları, dans gösterileri ile keyifli 
zaman geçirdi.Şenlikte çocuklar ve aile-
leri için düzenlenen çuval yarışı ve halat 
çekme etkinliklerinde de renkli anlar ya-
şandı. Kadın kooperatiflerinin yer aldığı 

gıda, el sanatları hediyelik eşya 
stantlarına vatandaşlar ilgi 

gösterdi.  Atölye ve sivil 
toplum kuruluşlarının 

çeşitli stantlarının 
da yer aldığı şenlik 
alanında vatan-
daşlar özel ola-
rak hazırlanan 
dilek ağacına 
dileklerini astı. 
Şenliğin finalin-
de ise vatandaş-
lar Antalya’nın 
sevilen sanat-

çılarında Erdinç 
Karadeniz’in bir 

birinden eğlenceli 
şarkılarına eşlik ederek 

baharı karşıladı.  
n BÜLTEN/ABB

HIDIRELLEZ COŞKUSU 
Baharın müjdecisi ve umudu simgeleyen Hıdırellez,Antalya’da büyük bir coşku ile kutlandı.Antalyalılar, 
baharın gelişini dilekler, çocuk oyunları, dans gösterileri, konserler ve Hıdırellez ritüelleri ile karşıladı.

MURATPAŞA Belediyesi’nin 8-10 
Mayıs tarihlerinde ilk kez düzenleye-
ceği Antalya Çiçek Desenleri Günleri 
Sicilya’nın çiçek festivaliyle ünlü ve 
UNESCO Dünya Mirası Listesi’nde 
yer alan kenti Noto ile iş birliği içinde 

gerçekleştirilecek.  Yarışma alanının 
peyzaj düzenlemelerinden dekoratif 
banklara, saksılardan çiçek üretimine 
kadar her detay belediyenin atölyele-
rinde ve üretim tesislerinde hazırlandı.
Park ve Bahçeler Müdürlüğü, etkin-

liğin yapılacağı Ziya Gökalp Kent 
Parkı’nda kelebek desenli banklar, özel 
saksılar ve doğal malzemelerle bezeli 
süslemelerle hazırlıklarını tamamladı. 
Ayrıca parkta kullanılan taşların bir 
kısmı geri dönüştürülerek çevre dostu 
bir düzenleme yapıldı.
115 BİN DAL ÇİÇEK 
Yarışmada kullanılacak 115 bin dal 
çiçek, belediyeye ait bitki üretim tesis-
lerinde özel olarak üretildi. Turuncu ve 
sarı tonlarında 40 bin kadife çiçeği, 30 
bin petunya, 10 bin bahçe külü bitkisi, 
aralarında sarı papatyaların da olduğu 
35 bin farklı renk ve türde çiçek genç-
lerin desenlerinde kullanmaları için 
hazırlandı. Ayrıca ağaç kabuklarından 
üretilen malç da desen oluşturma sü-
recinde kullanılacak.Park ve Bahçeler 
Müdürü Şölen Acar, alanda kullanılan 
tüm dekoratif unsurların Muratpaşa 
Belediyesi’nin kendi atölyelerinde üre-
tildiğini vurgulayarak, “Festivalimiz 
için tüm üretimi kendi imkanlarımızla 
gerçekleştirdik. Tüm komşularımızı 
Ziya Gökalp Kent Parkı’nda çiçeklerin 
büyüsüne tanıklık etmeye davet ediyo-
ruz” dedi. n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

Muratpaşa’da desen günleri
KEPEZ Beledi-
yesi, 19 Mayıs 
Atatürk’ü Anma, 
Gençlik ve Spor 
Bayramı dola-
yısıyla gençlere 
özel dopdolu bir 
etkinlik programı hazırladı. Bu 
kapsamda, Türk rap müziğinin 
sevilen isimlerinden Gazapizm, 
18 Mayıs Pazar akşamı Kepezli 
gençlerle buluşacak. Konser, 
saat 21.00’de Dokumapark 
arkasındaki otopark alanında 
gerçekleştirilecek. Belediye 
tarafından düzenlenen etkinlik-
te, gençler bayram coşkusunu 
doyasıya yaşayacak. Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Ko-

cagöz, tüm 
gençleri ve 
vatandaşları 
bu anlamlı 
etkinliğe da-
vet etti. “19 
Mayıs, Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk’ün 
gençliğe armağan ettiği çok 
özel bir gündür. Biz de Ke-
pez’de bu anlamlı günü genç-
lerimizle birlikte kutlamaktan 
büyük mutluluk duyuyoruz. 
Gazapizm konseriyle gençliğin 
enerjisini sahneye taşıyacağız. 
Tüm halkımızı bu coşkuya 
ortak olmaya davet ediyorum” 
dedi. n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ 

19 Mayıs 
sürprizi


